
Sektionsmöte Innebandy, 14 juni 2018. 
 

Närvarande, Camilla Fredriksson Styrelsen/P03-04, Felix Esevik U-laget Div3, Christoffer Eriksson U-

laget Div3, Magda Danielsson Damjuniorer/F01-04, Therese Bergström F06-07-08 /P10, Mattias 

Mattsson F06-07-08, Karin Mörlin Styrelsen, F06-07-08, Thomas Djerfh P02, Mattias Kalliomaa 

Styrelsen, HJ17, Malin Forsberg Styrelsen F01-02, Martin Waltersson P03-04, Björn Olofsson 

Styrelsen, Herr Div1, Marcus Strömberg Styrelsen, P08-09. 

 

1) Önskemål träningstider för kommande säsong – maila era önskemål till Björn Olofsson era 

senast den 24 juni. Sedan fördelar Björn dem och skickar ut till ledare för respektive lag 

senast 30 juni.   

 

2) Material – Ny materialare är Mattias Kalliomaa.  Mattias kommer inventera materialet som 

finns. Vilka behov finns för alla lag? Ge Mattias er återkoppling om vad ni har för behov till 

ert lag. P05 samt P10 ska det köpas in nya matchtröjor till då de växt ur sina. Dessa tar i sin 

tur ett yngre lag över. Sargen får nya pluppar och ”renoveras” så den ska bli som ny igen. 

Styrelsen kommer att lyfta frågan om klädskifte mellan Fotboll och innebandy om det är 

något som huvudstyrelsen kan ta hand.   

 

3) Fler sargreklamsponsorer – all den gamla reklamen ska bort nu, det var 3-års avtal och de 

har löpt ut nu. Alla behöver hjälpas åt att jaga nya sargreklamsponsorer nu. From hösten ska 

nya sponsorerna sitta på sargen så snart de är insålda. Björn har dokument och priser för det. 

 

4) Sponsorpaket – finns färdigt hur de gjort i A-laget. Björn har dessa om någon vill ha, mailar 

han ut dem.  

 

5) Ekonomiansvarig – behövs en ekonomiansvarige för sektionen snarast. Känner du till någon 

så ge Marcus Strömberg information kring det. Kanslisten för huvudstyrelsen gör resterande 

arbete så snart han/hon blivit insatt i arbetet.  

 

6) Deltagaravgifter – beslut om att ligga kvar på samma avgift som föregående år. Det kräver 

dock att alla lag fortsatt måste fortsätta säljas Klubbrabatten, 4 st per spelare. 

 

7) Licensiering av spelare – Thomas Djerf ansvarig för det. I höst kommer alla lag få info om att 

skicka namn på alla spelare som är aktiva och därmed ska licensieras. Viktigt att man som 

ledare först säkerställer att spelaren ska fortsätta spela, då licensieringen är dyr och det blir 

stora och onödiga kostnader att licensiera spelare som ej är aktiva.  

 

8) 90 års fest Rasbo IK – de söker festfixare, vill du vara med och anordna denna?  

 

9) Övrig info – från HS – alla ledare i hela föreningen ska from denna säsong visa upp papper 

från brottsregistret. Ny kanslist för huvudstyrelsen anställd jobbar 50% för Rasbo IK, (startar 

när?) 

 



10) Domaravgifter – 2 matcher med 2 domare per säsong alternativt 4 domaravgifter för 4 

träningsmatcher/DM betalar föreningen. Spelar lagen mer träningsmatcher tas det från 

lagkassan idag. Frågan kom upp om det är möjligt att höja det till ett par matcher till. Marcus 

Strömberg & Björn Olofsson tar frågan vidare, 

 

11) Starta upp nya lag – Finns info på hemsidan om hur man går vidare, Vore kul om det kunde 

komma igång några nya lag. 

 

 


